
PROTOKÓŁ Nr VI/2011 
 

z obrad VI sesji Rady Gminy w Grębocicach 
odbytej w dniu 22 marca 2011 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Grębocicach 
 
Godzina rozpoczęcia sesji 11.00, godzina zakończenia 16.00 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy Grębocice Pan Roman Jabłoński, 
- Skarbnik Gminy Grębocice Pani Barbara Jurcewicz, 
- Sekretarz Gminy Grębocice Pani Edyta Jakubowska –Leśniak 
- radny powiatowy Pan Roman Rutkowski  
-    dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy Grębocice 
-    sołtysi wsi 
-    NZOZ „Lancet” Małgorzata Kubik-Fercho 
-    zastępca dyrektora ZOZ Głogów Beata Rudolf 
-    Ordynator Oddziału Chirurgii Ogólnej w Głogowie Khalil El Mohtar 
-    były sołtys Grodowca Kazimierz Zdebiak 
-    były sołtys Ogorzelca Joanna Guzera  
Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załącznik do protokołu 
 
ZAŁ. Nr 1, 2, 3 
 
 
 
 

CZĘŚĆ PIERWSZA 
SPRAWY REGULAMINOWE  

 
Ad. 1) 
Otwarcie sesji i powitanie 
 
Przewodniczący Rady Gminy w Grębocicach Pan Tadeusz Kuzara dokonał otwarcia VI sesji 
Rady Gminy w Grębocicach oraz powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Ad. 2) 
Stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji aktualnie 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
 
Radni nie wnieśli uwag i zmian do porządku obrad. 

 



Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy w Grębocicach. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 17 lutego 2011 r. 
4. Sprawozdanie Wójta  Gminy Grębocice z okresu między sesjami.   
5. Omówienie Problematyki ochrony zdrowia mieszkańców Gminy Grębocice. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ zmiany budżetu gminy Grębocice na rok 2011, 
b/ uchwalenie Regulaminów na finansowanie zadań dotyczących ochrony środowiska i 
gospodarki wodnej. 
7. Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów. 
8. Sprawy różne. 
9. Wyjazd radnych i sołtysów w teren gminy Grębocice  
10. Zamknięcie obrad sesji w remizie OSP Grębocice 
 

CZĘŚĆ DRUGA 
OBRADY 

 
Ad.3) 
Przyjęcie protokołu z sesji rady Gminy odbytej w dniu 20 stycznia 2011 r. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  
 
Ad. 4) 
Sprawozdanie Wójta  Gminy Grębocice z okresu między sesjami.   
 
Wójt Gminy Grębocice zapoznał radnych z podpisanymi umowami i podjętymi 
zarządzeniami. 
Wykaz umów i zarządzeń stanowi załącznik nr 4 ,5 do protokołu.   
 
Wójt Gminy Grębocice podziękował sołtysom kadencji 2007-2011 (którzy nie pełnią już 
funkcji sołtysa) za współpracę i wręczył pamiątkową tabliczkę.  
 
Ad. 5)  
Omówienie Problematyki ochrony zdrowia mieszkańców Gminy Grębocice 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił zastępcę dyrektora ZOZ Głogów Beatę Rudolf o 
przedstawienie problematyki zdrowotnej Głogowskiego Szpitala.  
Pani Beata Rudolf omówiła zmiany, jakie dokonały się na przestrzeni lat w szpitalu i wokół 
niego. Poinformowała o sytuacji finansowej placówki. Przedstawiła również inwestycje, 
których zamierza podjąć się szpital w najbliższym czasie. Mówiła m.in. o adaptacji parteru 
nowego budynku szpitala na Oddział Ratunkowy. Wspomniała o przygotowaniach do 
modernizacji bloku operacyjnego, oraz o trwającej termomodernizacji kompleksowej, w skład 
której wchodzi wymiana stolarki okiennej i drzwiowej (ten etap jest już zakończony) oraz 
docieplenie budynku głównego szpitala (w trakcie realizacji). Szpital wyremontował już m.in. 
oddział neurologiczny i pediatryczny na resztę nie ma funduszy, ponieważ wpływy z NFZ w 
całości przeznacza na leczenie pacjentów.  



„Szpital cały czas zakupuje nowoczesne sprzęty i dokłada wszelkich starań by baza sprzętowa 
była odnawiana”.  Pani Rudolf w swoim wystąpieniu podziękowała Wójtowi i Radzie Gminy 
Grębocice za wsparcie finansowe, którym otaczają  Głogowski Szpital. 
 
 
Ordynator Oddziału Chirurgii Ogólnej w Głogowie dr Khalil El Mohtar również dziękował za 
pomoc płynącą w stronę szpitala od władz Gminy Grębocice. Dr Khalil El Mohtar przybliżył 
wszystkim działanie laparoskopu, sprzętu, na który starają się pozyskać fundusze.  
 
Do dyskusji włączyła się dr  Małgorzata Kubik-Fercho z  NZOZ „Lancet” w Grębocicach, 
która powiedziała, że bardzo się cieszy z rozwoju placówki szpitala, lecz niestety nasi 
mieszkańcy nie mają możliwości korzystania z profesjonalnego sprzętu znajdującego się w 
placówce, ponieważ nie są tam przyjmowani i nie mają możliwości zarejestrowania się do 
specjalistów. 
 
Pani Rudolf w odpowiedzi powiedziała, że nie jest fachowcem w tej dziedzinie i trudno jej w 
tej kwestii zabierać głos. 
 
Radny Marek Pakiet zaapelował, że miło jest widzieć, jak szpital się rozwija, ale ciekawi go 
fakt, dlaczego nasi mieszkańcy wybierają Lubiński, szpital zamiast Głogowskiego. 
 
Odpowiedzi na pytanie radnego dokonał dr Khalil El Mohtar, który wyjaśnił, że szpital w 
połowie lat 90-siątych miał problemy i przechodził kryzys i właśnie wtedy stracił renomę, 
którą trudno jest odzyskać, dlatego też ma gorszą opinię od szpitala Lubińskiego. 
Dodał również, że jego oddział na brak pracy nie narzeka. 
 
Radna Anna Mirska pytała, dlaczego pacjenci tak długo czekają na izbie przyjęć na pomoc i z 
czego wynika ta zła organizacja pracy. 
 
Odp. Dr Khalil El Mohtar przyznał rację radnej i wyjaśni, że sytuacja radykalnie się poprawi 
po utworzeniu Szpitalnego Oddziału Ratunkowego, który jest niezbędnie potrzebny do 
poprawy komfortu leczenia.  
 
Radna Mirosława Stępniak pełna podziwu dla pracy doktora Khalil El Mohtara wyraziła 
słowa uznania dla niego i całego Oddziału Chirurgii Ogólnej.  
 
Radna Lucyna Szpytko również była oburzona pracą i funkcjonowaniem izby przyjęć, na 
której sytuacja jest naprawdę zła. 
 
W odpowiedzi, Pani Beata Rudolf powiedziała, że starają się jak mogą. 
 
Radny Marek Pakiet życzył personelowi szpitala, by każdy pacjent, który opuszcza szpital, 
był zadowolony z ich usług, ponieważ to on buduje renomę szpitala i to on powinien być 
najważniejszy. Dodał również, że izba przyjęć jest wizytówką szpitala i należy nią tak 
kierować, by wszyscy byli zadowoleni. 
 
Wójt Gminy Roman Jabłoński podziękował gościom za przyjęcie zaproszenia i dodał, że 
Rada Gminy Grębocice z chęcią współpracuje z ZOZ, ponieważ problem zdrowia jest dla 
Gminy Grębocice najważniejszy. Przykładem na to są realizowane przez gminę programy 



zdrowotne, jak również modernizacja i doposażenie NZOZ Lancet” w Grębocicach i Punktu 
K. „Należy ciągle się rozwijać i udoskonalać”. 
Wójt zadał również pytanie Pani Rudolf o pomoc wieczorową i świąteczną, której ZOZ 
Głogów od 1 marca br nie realizuje. 
 
Pani Rudolf odpowiedziała, że w związku ze zmianą rozporządzenia Ministra Zdrowia pomoc 
wieczorowa nie może odbywać się na izbie przyjęć. Ponadto szpital nie posiada 
wystarczającej liczby lekarzy, by można było utworzyć pomoc wieczorową i świąteczną. 
Dodała również, że pomoc wieczorowa nie leży w gestii szpitala tylko ośrodków zdrowia, ale 
mimo to szpital chce ten problem rozwiązać.  
 
Wójt Gminy Grębocice w nawiązaniu do dyskusji, jaka prowadził z Panią Rudolf 
poinformował Radnych i gości zaproszonych, że problem z pomocą wieczorową i świąteczną 
dla mieszkańców naszej gminy został rozwiązany i nasi mieszkańcy mają zapewnioną opiekę 
wieczorową w PCUZ ZOZ S.A. w Polkowicach. 
 
Po wyczerpaniu pytań kierowanych do przedstawicieli Głogowskiego Szpitala 
Przewodniczący Rady Tadeusz Kuzara podziękował za dyskusję. Poinformował również, że 
wniosek, który wpłynął od ZOZ Głogów, dotyczący pomocy finansowej zostanie rozpatrzony 
później. Dodał, że priorytetem jest dobro naszych mieszkańców, dlatego w pierwszej 
kolejności musimy wspierać finansowo nasz ośrodek zdrowia. Podkreślił, że Gmina 
Grębocice do spraw zdrowia podchodzi z wielką uwagą i troską.  
 
Podjęcie uchwał 
 
Ad. 6a) 
       zmiany budżetu Gminy Grębocice na rok 2011 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. 
Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego, uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy Grębocice na rok 
2011, podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Uchwała Nr VI/30/2011 stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6b)  
         uchwalenie Regulaminów na finansowanie zadań dotyczących ochrony środowiska i 
gospodarki wodnej 

 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego uchwałę dotyczącą Regulaminów na finansowanie zadań 
dotyczących ochrony środowiska i gospodarki wodnej podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
 
Uchwała Nr VI/31/2011 stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 
 



Ad. 7) 
Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów 
 
BRAK 
 
Ad. 8) 
Sprawy różne 
 
Przewodniczący Rady Gminy Grębocice poinformował, że do Biura Rady wpłynęły dwa 
wnioski. Pierwsze dotyczyło wsparcia finansowego ZOZ Głogów na zakup laparoskopu, 
drugie wsparcia finansowego na wykonanie pamiątkowego zegara na budynku zabytkowego 
pałacu w Gminie Gaworzyce. 
Przewodniczący poinformował, że podczas komisji wspólnych Radni Gminy pozytywnie 
zaopiniowali wniosek Wójta Gminy Gaworzyce, a wniosek ZOZ Głogów został odłożony do 
rozpatrzenia w późniejszym terminie. 
 
W sprawach różnych Wójt Gminy Grębocice za pośrednictwem Radnego Powiatowego 
Romana Rutkowskiego przekazał pismo do Rady Powiatu Polkowickiego, w którym monituje 
o posprzątanie dróg powiatowych z piasku, którym posypywano je zimą.  
 
 
Ad. 9) 
Wyjazd radnych i sołtysów na teren gminy Grębocice. 
 
Ad. 10) 
Zakończenie obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kuzara 
zamknął obrady VI sesji Rady Gminy Grębocice.  
 
 
Protokołowała: 
 
Monika Lichodziejewska 


